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§ 21   

Svar på skrivelse från Birgit Marklund m.fl. (S) och 
Jaime Barrios (V)  

Beslut 

Skrivelsen anses besvarad. 
 
Ärendet 

Birgit Marklund Beijer m fl (S) och Jaime Barrios m fl (V) 

efterfrågar i bifogad skrivelse en del äldreomsorgstatistik. 

 

En sammanställning av alla beslut i äldreomsorgsärenden och 

ev. domar redovisas fortlöpande varje månad till 

stadsdelsnämndens sociala delegation.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 25 mars 2014. Dnr 2014-089-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Stefan Nilsson m.fl. (MP) anmälde ett särskilt 

uttalande. Ledamoten Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och 

ledamoten Jaime Barrios m.fl. (V) anslöt sig till uttalandet. 

 

Biståndsbedömningarna i Stockholms stad avseende att få 

komma till vård- och omsorgsboende och servicehus är alldeles 

för hårda. Det gäller även Östermalm, där förvaltningsrätten har 

ändrat förvaltningens avslagsbeslut i 35 procent av fallen när det 

gäller vård- och omsorgsboende. De äldre med störst behov 

måste få möjlighet att komma till ett sådant boende- alldeles för 

många tvingas bo kvar hemma mot sin vilja för länge. När de 

äldre flyttar alltför sent, vid mycket dålig hälsa, har de också 

svårt att orka med själva flyttningen till boendet.  

 

Servicehus är ett viktigt mellanting mellan eget boende och 

vård- och omsorgsboende. För de äldre som lider av oro och 

isolering så är servicehus en väldigt bra lösning. Dessutom så 

anger riktlinjerna att oro och isolering ska kunna vara fullgod 

grund för att få flytta till biståndsbedömt boende. 

 

 

 

 


